
 

Protokoll – Styrelsemöte 

Skandinaviska klubben - CLUB ESCANDINAVO SUR 

CIF-nr G38444279 Org.nr G1/S1/8273-96/F 

 

 
Tid: 6 december 2024 kl 10:30 (lokal tid Teneriffa) 
Plats: Svenska Kyrkan 
Närvarande: Christer Abrahamsson, Jan Olaf Johansen, Kent-Inge Ohlsson, Lars 
Svensson, Mailis Alvarsson, Christina Brockmeyer, Lena Sandahl, Lennardh Nilsson 

 

  
§ 1 Mötets öppnande 

 Presidenten hälsade välkomna och öppnade mötet. 
 

§ 2 Val av mötesfunktionärer 

  President Christer Abrahamsson 
  Sekreterare Mailis Alvarsson 

 
§ 3  Fastställande av dagordning 
  Dagordningen fastställdes. 
  
§ 4  Genomgång av beslutslogg  
  Beslutsloggen gicks igenom enligt bilaga. 
 
§ 5  Ekonomisk uppdatering 

I dagsläget har vi 183 medlemmar + 3 hedersmedlemmar. Ekonomin är fortsatt 
god. Löpande ekonomisk rapportering lämnas till Jan Olaf från klubbens olika 
aktiviteter månadsvis. Jan Olaf informerar berörda om detta. 
Beslutades att Jan Olaf och Mailis gör en kontroll av medlemsantal före varje 
styrelsemöte. 

 
§ 6  Mötespunkter 

   
 Kontanter i klubbkassan 
 Diskuterade och kom överens om att hålla nere kontantsumman i kassan. 

   
 Funktionärsfesten 
 Malis ansvarar för att funktionärslistan uppdateras för att ha rätt antal 
 funktionärer som bjuds in. 

   
Hantering av ej betalda medlemsavgifter 
I dagsläget har vi för många aktivitetsdeltagare som ej betalat in 
medlemsavgiften, vilket är ett krav enligt årsmötet för att deltaga. Det är 
aktivitetsledarnas skyldighet att påminna om att betala medlemsavgiften och 
kontroll/påminnelse ska göras kontinuerligt. Vid säsongsstart då expeditionen 
ännu ej öppnat tar aktivitetsansvarig in medlemsavgifter och överlämnar den till 
kassör (Jan Olaf) eller expeditionsansvarig (Lena) 

 Beslutades att ej betalda medlemsavgifter dras av från äskad summa. 
Beslutades att följande personer är kontaktpersoner till respektive aktivitet och 
ansvarar därmed för att utveckla dialog mellan aktivtet/styrelse; Lennardh-
Boulen; Christina-Bridgen; Jan Olaf-Vandring; Mailis-Golf. 
 



 

2 (2) 

Hedersmedlemmar  
Vi har tre hedersmedlemmar, Lennart Frölund, Britt-Mari Forsberg och Odd 
Bekkerud. 
 
Nycklar till expeditionen 
Vi ska vid hemresa, alltid se till att någon som är på plats har nycklar. I första 
hand Jan Olaf till Lars; Lena till Kent Inge och Mailis till Christina. 
   
Vår historia 
Vi har snart 30-årsjubileum. Lena fick uppdraget att intervjua ”gamla” 
medlemmar om klubbens uppkomst och historia för att kunna skriva en kort 
berättelse om föreningens historia. Lena ska också gå igenom de pärmar vi har 
i förrådet för att inhämta faktaunderlag. 
  
Deltagarförteckning 
I möjligaste mån bör man ha en deltagarlista på aktiviteterna. 
 
Publicering av aktiviteter på hemsida och Fb 
Vi kvarstår vid tidigare beslut att publicering av aktiviteter på hemsida och fb 
endast ska gälla den egna klubbens aktiviteter. 
   
Förberedelse inför lunchen med de aktivitetsansvariga 
Frågor att ta upp på arbetslunchen gicks igenom. 
  

§ 7 Övriga frågor 
Höstfesten utvärderades, alla var mycket nöjda med arrangemanget och tyckte 
att det varit en fin harmoni på festen. 
 

§ 8 Nästa möte 
 Fredag den 17 januari 2025 kl 10:30 i Svenska Kyrkan. 

 
§ 9 Mötets avslutande 

Presidenten tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
                                    

   
Mailis Alvarsson   Christer Abrahamsson  
Sekreterare    President 


